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Esu aktyvus jaunimo organizacijų
narys bei jų vadovas, trečio kurso

Vilniaus Universitete Programų
sistemų studijų programoje

studentas. Šiuo metu einu projekto
veiklų koordinatoriaus ir  jaunimo

programos skyriaus koordinatoriaus
pareigas Lietuvos skautijoje, taip pat
vadovauju Panevėžio rajono jaunimo

organizacijų sąjungai „Apskritasis
stalas“ ir Panevėžio rajono

savivaldybės jaunimo reikalų tarybai. 

Iš
kl

au
sy

ti:

Jaunimo politikos pagrindų;
Laiko planavimo ir komandos formavimo;
Projektų rašymo ir  administravimo;
Advokacijos pagrindai ir principai;
Yintro - stepping into youth information;
SALTO: Youth Participation and Information;
Darbo su jaunimu.

Vilniaus Universitetas 
2021 - dabar | Programų sistemos (MIF) 

Panevėžio Juozo Balčikonio gimnazija 
2017 - 2021 | 9 - 12 (I - IV) klasės

Sprendimų priėmimas
Kompleksinių problemų
sprendimas
Advokacija
Komunikabilumas
Komandinis darbas
Kompiuteris raštingumas 

Jaunimo informavimo ir konsultavimo paslaugų
koordinatorius 
2022.08 - 2023.09|LiJOT

Savivaldybės jaunimo reikalų tarybos pirmininkas
2021.04 - dabar |Panevėžio rajono savivaldybė

Panevėžio rajono jaunimo organizacijų sąjunga
„Apskritasis stalas“ Prezidentas
2022.06 - dabar

Jaunimo programos skyriaus koordinatorius
2023.02 - dabar |Lietuvos skautija 

Pr
av

es
ti:

Lyderystės mokymai jaunimo grupėms;
Jaunimo informavimo ir konsultavimo
pagrindai;
Efektyvaus darbo planavimas;
Darbo komandoje pagrindai: komandos
rolės ir veiksmai;
Jaunimo programa: darbas su vaikais ir
jaunimu.

Projekto veiklų koordinatorius
2023.10 - dabar |Lietuvos skautija
Panevėžio rajono vietos veiklos grupės valdybos narys
2023.05 - dabar 

https://www.facebook.com/dominykas.zidonis.9/
https://www.linkedin.com/in/dominykaszidonis/
https://www.instagram.com/domnykas/


Labas, LiJOT bendruomene,

kreipiuosi į Jus norėdamas motyvuoti savo apsisprendimą kandidatuoti į Lietuvos
jaunimo organizacijų tarybos Valdybą.

Esu Dominykas Židonis – Panevėžio rajono jaunimo organizacijų sąjungos
„Apskritasis stalas“ (arba trumpiau – PRAS) Prezidentas ir Lietuvos skautijos narys (tiesa,
dirbantis ir veikiantis nacionaliniame organizacijos lygmenyje). Tad ir LiJOT bendruomenėje
nesu svetimas – dar prieš du metus, degančiomis tikėjimu jaunimo organizacijomis akimis,
pirmą kartą svečio teisėmis dalyvavau LiJOT pavasario Asamblėjoje ir, sėdėdamas už
kampinio stalo salės gale, negalėjau įsivaizduoti, kad kada jausiuosi toks pat užaugęs ir
pasitikintis savimi stoti prieš visą bendruomenę kandidatuojant į Valdybą. Šios degančios akys
ir noras dirbti dėl jaunimo po pusmečio mane atvedė į LiJOT biurą – į jaunimo informavimo ir
koordinavimo paslaugų koordinatoriaus poziciją. Ir drąsiai galiu teikti – tai buvo nuostabūs
metai šioje bendruomenėje, su kuria pavyko atlikti nuostabių darbų.

Darbas LiJOT biure padėjo geriau pažinti šį jaunimo politikos pasaulį Lietuvoje,
susipažinti su daugeliu organizacijų, pajausti – kuo gyvena kiekviena iš jų. Palikau LiJOT
biurą su skaudančia širdimi (na ir džiugesio buvo – žinojau, kad ateina tikrai stiprus žmogus, o
aš grįžtu į savo pirmąją organizaciją) ir pasižadėjimu sugrįžti – sugrįžti į LiJOT Valdybą,
prisidėti prie organizacijos augimo ir stiprėjimo, tad šiandien ir kreipiuosi į jus, LiJOT
vienijamas organizacijas, tikėdamas, kad galiu padėti organizacijai augti, eidamas Valdybos
nario pareigas.

Mano patirtys jaunimo politikoje prasidėjo nuo savanorystės Panevėžio jaunimo
organizacijų sąjungos „Apskritasis stalas“ renginiuose, dalyvavimo jų organizuojamuose
mokymuose. 2021 m. gavau galimybę prisijungti prie jau įpusėjusius Panevėžio rajono
savivaldybės jaunimo reikalų tarybos, kur įgijęs kolegų pasitikėjimą po poros mėnesių buvau
išrinktas eiti pirmininko pareigas. Aktyviai įsitraukęs į SJRT veiklas siekiau atkurti
savivaldybės jaunimo organizacijų tarybą ir 2022 m. gegužę po maždaug penkerių metų
pertraukos įvyko rinkiminė Asamblėja, kurios metu jaunimo organizacijos išreiškė palaikymą
ir pasitikėjimą eiti pirmininko (vėliau pasikeitus įstatams – prezidento) pareigas. Per šiuos
metus stiprėjanti SJRT ir atsigaunantis SJOT buvo puiki mokykla įgyti reikalingų jaunimo
politikos žinių, išmokti pasiekti jaunimą, įsiklausyti į jų poreikius. Patvirtintos pozicijos,
siūlymai, inicijuotos programos Panevėžio rajono savivaldybėje sukūrė daugiau finansavimo,
įsitraukimo ir dalyvavimo galimybių rajono jaunimui.

Šiuo metu Lietuvos skautijoje einu jaunimo programos skyriaus koordinatoriaus
pareigas. Jaunimo programa – tai Lietuvos skautijos taikoma neformalaus jaunimo ugdymo
sistema, padedanti siekti organizacijos tikslų: ugdyti pilietišką ir visuomeniškai aktyvų jauną
žmogų, pilnai įgyvendinanti savo asmeninį potencialą. Veikdamas šiame skyriuje dirbu su



pilietinio pasipriešinimo, tvarumo, darbu su jaunimu bei neformaliojo švietimo klausimais, o
visa tai ir atsispindi kasdieninėse skautiškose jaunimo programos veiklose. Šios temos nėra
svetimos ir LiJOT kontekste ir tiksluose, tad tikiu, kad būtent šios patirtys koordinuojant
programos kūrimą bei įgyvendinimą ir skyriaus veiklą, gali praversti ir LiJOT Valdyboje
dirbant su švietimo, neformalaus ugdymo, darbo su jaunimu klausimais ir įgyvendinant
organizacijos strategiją.

Kandidatuoju į LiJOT Valdybą dėl šių penkių priežasčių:

Pirma – noras sugrįžti. Per šiuos ketverius aktyvius metus regioninėje ir
nacionalinėje jaunimo politikoje supratau, kokia svarbi mano gyvenimo dalis tai yra. Šiuo
metu dalyvaudamas skautiškose veiklose ir atstovaudamas jaunimą ir jaunimo organizacijas
Panevėžio rajone pasigendu nacionalinio lygmens suteikiamo to ypatingo jausmo, kurį
nusakyti žodžiais sudėtinga. Galimybė prisidėti prie jaunimo organizacijų stiprinimo,
nacionalinės jaunimo politikos formavimo įkvepia daugiau motyvacijos dirbti, suteikia viltį –
palikti pasaulį gražesnį nei radome.

Antra – jaunimo informavimo paslaugų klausimas. Dirbdamas LiJOT biure
koordinavau jaunimo informavimo ir konsultavimo paslaugų teikimą nacionaliniu lygmeniu.
Įgyvendinant šią darbo su jaunimu formą Lietuvoje vis dar susiduriama su daug sunkumų.
Palikęs LiJOT kuris laikas konsultavau ir padėjau naujai koordinatorei įsivažiuoti į darbus –
tikiu, kad būdamas Valdyboje savo patirtis galėčiau pritaikyti tikslingiau ir padėti LiJOT ne tik
su jaunimo informavimu ir konsultavimu, bet ir Eurodesk programos koordinavimu, kad
jaunimo informavimo paslaugos galėtų būti teikiamos kiek įmanoma efektyviau.

Trečia – regioninė jaunimo politika. Esu PRAS Prezidentas ir Panevėžio rajono
savivaldybės jaunimo reikalų tarybos pirmininkas. Eidamas šias pareigas susidurdavau su
įvairiomis problemomis, aiškumo trūkumu, ką daryti skirtingose situacijose. Tikiu, kad
savivaldybių jaunimo reikalų tarybos yra viena esminių jaunimo politiką regionuose
formuojančių struktūrų, kuriems yra reikalinga ir LiJOT pagalba. Šiandien galiu pastebėti
tendencijas, kad šios tarybos virsta renginių organizavimo būreliu ir taip vis mažiau dėmesio
skiria jaunimo politikos formavimui ir jaunų žmonių atstovavimui vietos lygmeniu. Tikiu, kad
kiekvienai organizacijai – tiek savivaldybių jaunimo organizacijų taryboms, tiek
nacionalinėms jaunimo organizacijoms, kurių padaliniai veikia savivaldybėse, turėtų būti
svarbus šis klausimas.

Ketvirtoji priežastis – LiJOT strategija. Turiu siekį, kad ši strategija taptų kiekvieno
LiJOT nario dalimi. Joje išvardintos veiklos kryptys ir tikslai yra be galo svarbūs ne tik
LiJOT, kaip organizacijai, bet, tikiu, ir visoms organizacijos narėms ir stebėtojoms.
Įgyvendinti strategiją – tai ne tik struktūrų atsakomybė, bet ir kiekvieno iš mūsų (narių ir
stebėtojų). Manau, kad reikia kartu ieškoti sprendimų ir būdų, kaip taip padaryti, įtraukiant
tiek nares, tiek stebėtojas (būdamas LiJOT stebėtojos vadovas, pripažįstu, kad vis dar



pasigendu LiJOT, tad sėkmės atveju sieksiu, kad kiekviena LiJOT organizacija pasijaustų,
esanti stiprios ir vieningos bendruomenės dalimi).

Paskutinė – pasižadėjimas. Visgi esu visa širdimi esu skautas, tad vadovaujuosi ir
skautiškais priesakais. Vienas jų – skautas laikosi savo žodžio. Pasižadėjau LiJOT
struktūroms, kad sugrįšiu. Tad ir siekiu kandidatuoti į LiJOT valdybą, vis dar tokiomis pat
degančiomis ir tikinčiomis LiJOT ir jaunimo organizacijomis akimis.

Su šilčiausiais linkėjimais,
Dominykas Židonis
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